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                        Svanlevvej, 20.01.2016 

Bestyrelsen: 
 

Ole Fischer Bak formand nr. 81 tlf. 40 32 86 10 
Bo Nielsen bestyrelsesmedlem nr. 23 tlf. 29 69 39 08 
Tom Knudsen kasserer nr. 19 tlf. 21 73 40 29 
Rikke Sevelsted Østerkær                bestyrelsesmedlem nr. 25 tlf. 21 72 73 25 
Torben Brøndum bestyrelsesmedlem nr. 43 tlf. 51 82 66 90 

                                     
 
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Svanlevvej 
 
Dato:   20. januar 2016 
 
Deltagende:  Ole Fischer Bak, nr. 81 
   Tom Knudsen, nr. 19 

Rikke S. Østerkær (referent) 
   Torben Brøndum, nr. 43  
 
Afbud:  Bo Nielsen, nr. 23 
 
 
Dagsorden:  
 

1. Godkendelse af sidste referat 
Godkendt og lagt på hjemmesiden. 

 
 

2. Økonomi 
Økonomien har det fint.  
 
 

3. Vedligeholdelse af grønne arealer / forskønnelse af grønne arealer. 
Den nye anlægsgartner er rigtig godt i gang med at få ryddet op i vores vildnis. Vi 
afventer foråret og de nye blades komme, inden vi vurderer, om der skal plantes nyt her 
og der – og inden vi beslutter, hvorvidt grendyngerne muligvis nogen steder skal fjernes 
helt.  
Beplantningen langs den store Svanlevvej beskæres først til foråret.  
 
Vi er blevet opmærksomme på, at han muligvis glemmer at tømme skraldespandene. 
Det bliver der straks fulgt op på. 
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4. Vej og kloak 
Der er ”omlagt” af chaussesten ved indkørslen til den sidste stikvej til højre.  
 

 
5. Lege områder 

Vi afventer fortsat tømrens udskiftning af brædder på de to bord-/bænkesæt ved 
legepladsen. Tømren kunne alligevel ikke skaffe det forventede træ. Prisen er derfor 
steget markant,  og det er blevet besluttet at finde en alternativ løsning. 
 
Der er indkommet forslag om at kontakte grundejerforeningerne ved Sønderholmvej, for 
at forespørge, om de vil være med til at betale til en bedre og større legeplads. 
Bestyrelsen synes, at det er en rigtig godt idé, men har samtidig har diskuteret 
problematikken omkring ejerskab og efterfølgende vedligeholdelse, hvis andre bidrager 
til vores legeplads. Hvordan bibeholder vi vores suverænitet – og sikre, at det stadig er 
”vores” legeplads.  
 
Vi er blevet enige om at formulere et brev til den/de grundejerforeninger der forefindes 
på Sønderholmvej (”Parcelforeningen Sønderholmvej 98-196” og ”Parcelforeningen 
Grønningen 1-37”), for at spørge ind til interesse for at bidrage til udvidelse af vores 
legeplads. Der er enighed om, at jo flere børn, der leger på legepladsen jo bedre – og 
med afsæt i en accept af, at de andre grundejerforeningers børn, naturligvis også gerne 
må lege på vores legeplads, vil vi foreslå, at de også bidrager til udvikling/udvidelse af 
legepladsen. 

 
Det tidligere indkomne forslag om lege-/fitnessredskaber til lidt ældre børn på 
legepladsen vil blive taget op, når og hvis der kommer økonomi til at udvide området. 
 

 
6. Snerydning 

Anlægsgartner Arne Skyum står for snerydning på fortorvet langs stamvejen samt på 
stierne – og vi har indtryk af, at han både er tidligt ude og meget effektiv.  
Niels Holm står fortsat for snerydning på vores veje.   
 
Vi henviser til vores hjemmeside under punktet ”Orientering” for regler omkring sne og 
glatføre og den enkelte grundejers ansvar for snerydning.  

 
 

7. Særlige emner 
Indbydelse til generalforsamling udsendes snarest. 
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8. Kalender for kommende år 

 
Møder:    Maj, juni, september, november, januar, marts 
 
Det næste møde:   Mandag den 29. Februar kl. 19.30 hos Rikke  
 
Dato for socialt arrangement:      August 2016 
    
Generalforsamling:   13. Marts 2016 kl. 14.00 
 
     Lokalcenter Koltgården 
     Kunnerupvej 196 
     8361 Hasselager 
      

 
 
 

9.   Eventuelt 
  Ingen emner. 

 
  Mødet afsluttes. 


